
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 27. 11. 2017

Přı́tomni: M. Feistauer, D. Hlubinka, J. Hurt, O. Kalenda, P. Kaplický, P. Knobloch, M. Kulich, M. Kopa, M. Omelka,
D. Pražák, V. Průša, E. Skřı́šovský, D. Stanovský, M. Vlasák,

• Do 4.12. je potřeba připravit studijnı́ plány a anotace povinných předmětů.
• Doc. Knobloch představil návrh zaměřenı́ NM programu OM. Diskutovalo se o tom, zda 5 zkoušek v 5

semestru nenı́ přı́liš.
• Bakalářská práce. Diskutovali jsme varianty: navýšenı́ kreditů za bakalářskou práci, vyjmutı́ bc. práce ze

SBZ. Navýšenı́ kreditů narážı́ napřı́klad v představeném SP NM. Proběhlo orientačnı́ hlasovánı́ o podpoře
vyněnı́ bc. práce z SBZ s výsledkem 11/2/1 (pro/proti/zdržel). Zdá se, že nebude možné prosadit vynětı́
bc. práce ze SBZ v RVH. V této situaci se pedagogická rada klonı́ k zachovánı́ stávajı́cı́ho počtu kreditů
za bc. práci, osvětě mezi vedoucı́mi bc. pracı́, oponenty a studenty. Dalšı́ možnostı́ je založenı́ volitelného
podpůrného semináře pro bc. práci.

• Diskutovali jsme, zda větvit program OM pomocı́ specializacı́. Snažili jsme se probrat všechna rizika se
specializacemi spojená, napřı́klad nejistotu ohledně správného termı́nu volby specializace v POS MFF UK,
nejasnou interpretaci toho, jak moc se specializace musı́ lišit. Hlasovali jsme o podpoře pro specializace
bez uváženı́ rizik s výsledkem 10/3/0. S uváženı́m rizik bylo pro specializace 6 členů pedagogické rady.

Petr Kaplický
November 28, 2017


